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Zápisnica 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 19.06.2018 v RKD  v Sučanoch 
 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Ing. Vladimír Plžik  -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu (ospravedlnený) 
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. Mgr. Veronika Ďaďová 
2. Martin Rybár (ospravedlnený) 
3. Ing. Eva Bencová 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. (ospravedlnená) 
6. Mgr. Róbert Kováč 
7. Jaroslav Makovník 
8. Ján Adamovský  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. (ospravedlnený) 
10. Ing. Ján Jamriška 
11. Ing. Peter Belica  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 
2. Mgr. Eva Belicová  -   právna zástupkyňa obce 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Odovzdanie Ceny obce Sučany (Peter Štefánek) 
6. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce (predaj areálu strelnice Pod Brezinou  

Poľovnícke združením Jarolím Sučany, odkúpenie pozemkov od p. Mikulovej, Paulínyovej, 
vysporiadanie pozemkov p. Horch a spol., SPF  ponuka na cenu za pozemok Pri Váhu, 
zriadenie vecného bremena  v prospech SSE-d, a.s., Žilina ai.)  

7. Správy z vykonaných kontrol 
8. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2018 
9. Stav čerpania finančných prostriedkov k 31. 3. 2018 
10. Zmena rozpočtu obce na rok 2018 
11. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 2/2015 o podmienkach a spôsobe realizácie 

opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately finančného charakteru 
12. Komunitný plán obce Sučany na roky 2018-2022 
13. Určenie volebného obvodu, počet poslancov Obecného zastupiteľstva, rozsah úväzku a 

výkonu funkcie starostu obce Sučany  
14. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 

prístavba garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne, obytné kontajnery, verejné osvetlenie, 
elektromobil, ai.) 

15. Predĺženie zmlúv nájomných bytov na ul. Tehelnej č. 5, 7, 9, 11 a Pri Váhu č. 7  
16. Dotácia pre Rímskokatolícku cirkev farnosť Sučany 
17. Informácia o kultúrnych akciách (Hodžove dni, Jedenástky) 
18. Monografia obce Sučany 
19. Správy o činnosti komisií 
20. Rôzne  
21. Interpelácie 
22. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
 
Starosta obce privítal prítomných poslancov (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. 
Kováč, Ing. Belica, p. Makovník). Ospravedlnil neúčasť p. Rybára, MUDr. Trnovskej a Ing. Buleja 
na zasadnutí, Ing. Bencová sa dostaví neskôr.  Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. V zmysle § 
12 Zákona o obecnom zriadení otvoril zasadnutie OZ. Uviedol, že program zasadnutia obdržali 
prítomní v písomnej podobe, pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a 
miestnom rozhlase.  Skonštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva boli podpísané, zverejnené.  
 
Zápisom bola poverená p. Viera Jašeková. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky. 
 
Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Kováč a Mgr. Ďaďová. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie – Ing. Kováča a Mgr. Ďaďovej: 
Za: 4 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Kováč, Mgr. Ďaďová) 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Jamriška, p. Makovník. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – Ing. Jamrišku a p. Makovníka: 
Za: 4 (p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška, p. Makovník) 
 
S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
p. starosta sa opýtal sa na návrhy, doplnenia, príp. zmeny programu. 
 
Mgr. Ďaďová navrhla doplnenie bodu 20 - Návrh na udelenie ceny obce Sučany za rozvoj turistiky,  
športu  Václavovi Dvoračekovi, „in memoriam“. 
 
Ďalej bola navrhnutá zmena bodu 16 „Dotácia pre Rímskokatolícku cirkev farnosť Sučany“  na  
znenie: „Poskytnutie dotácií z rozpočtu obce“. 
 
Hlasovanie za zmenu programu – doplnenie bodu 20 - Návrh na udelenie ceny obce Sučany a zmenu 
bodu 16 „Dotácia pre Rímskokatolícku cirkev farnosť Sučany“  na znenie: „Poskytnutie dotácií 
z rozpočtu obce“. 
 
Za: 6 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník) 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za schválenie programu so zapracovaním zmien: 
Za: 6 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Odovzdanie Ceny obce Sučany 
 
p. starosta slávnostne odovzdal Cenu obce Sučany p. Petrovi Štefánekovi, ktorý dňa 14.9.1998 získal 
zlatú plaketu Prof. J. Jánskeho a dňa 02.12.2010 získal diamantovú plaketu Prof. MUDr. Jána 
Kňazovického za bezpríspevkové darcovstvo krvi, v počte viac ako 100 darovaní.  
 
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
p. starosta uviedol, že nakoľko prednosta je na zahraničnej dovolenke, materiály pre poslancov bude 
uvádzať on. 
 
K plneniu uznesení z predchádzajúceho OZ starosta uviedol: 
Čo sa týka rekonštrukčných prác na obytných kontajneroch, bola vykonaná obhliadka s riaditeľkou 
Regionálneho úradu verejného zdravotníctva. Robí sa všetko preto, aby bola rekonštrukcia vykonaná 
čím skôr. Bola uzavretá dohoda o splátkach s Michalom Cickom, nájomné sa bude prehodnocovať. 
Hlavná kontrolórka uviedla, že zmluvy sú uzatvorené do 31.12.2018. Ku koncu septembra sa zmluvy 
vypovedajú, nové sa uzatvoria s novou výškou nájmu. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Ing. Bencová. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. 
 
Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce (predaj areálu strelnice Pod 
Brezinou  Poľovnícke združením Jarolím Sučany, odkúpenie pozemkov od p. 
Mikulovej, Paulínyovej, vysporiadanie pozemkov p. Horch a spol., SPF  ponuka 
na cenu za pozemok Pri Váhu, zriadenie vecného bremena  v prospech SSE-d, a.s., 
Žilina ai.)  
 
 
Predaj areálu strelnice Pod Brezinou  Poľovnícke združením Jarolím Sučany 
 
p. starosta informoval o žiadosti Poľovníckeho združenia Jarolím Sučany o odpredaj areálu strelnice 
Pod Brezinou, odovzdal slovo zástupcom poľovníckeho združenia. 
 
p. Chorvát predniesol chronológiu podanej žiadosti, ktorá mala podľa neho prebiehať nasledovne: 
Prvotná žiadosť bola podaná v máji r. 2017 s tým, že bola prejednaná na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva v júni 2017. Zúčastnil sa zasadnutia ekonomickej komisie, ktorá súhlasila 
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s odpredajom s tým, že poslanci musia navrhnúť cenu odpredaja. Žiadosť bola prejednaná na 
zasadnutí obecného zastupiteľstva 19.06.2017, kedy p. Kováč navrhol odpredaj za 1 € s tým, že areál 
je schátralý, p. Rybár s odpredajom súhlasil, MUDr. Trnovská taktiež súhlasila s odpredajom za 1 €, 
hlavná kontrolórka upozornila, že to nemusí byť výhodné pre obec. Obecné zastupiteľstvo vtedy 
odhlasovalo odpredaj za 1€ s tromi podmienkami:  predkupné právo pre obec Sučany, záväzok 
Poľovníckeho združenia Jarolím Sučany zorganizovať pre verejnosť 1 kultúrnu akciu ročne pre 
obyvateľov Sučian, záväzok Poľovníckeho združenia Jarolím Sučany v prípade potreby poskytnúť 
priestor pre obec Sučany. Vtedy sa poďakoval, považoval vec za uzavretú s tým, že predaj osobitného 
zreteľa je potrebné zverejniť a pripraví sa kúpno-predajná zmluva. Do septembra ubehli tri mesiace, mala 
sa pripraviť zmluva. Mgr. Olbert ho telefonicky informoval o príprave zmluvy. Pripravili sa dve zmluvy, 
kúpno-predajná zmluva a zmluva o vecnom bremene. R. Kováč mu povedal, že on taký návrh nedával. V 
zápisnici z júna sa meno p. Chorváta neudáva, hoci sa zasadnutia zúčastnil. Následne navštívil aj p. 
starostu, právničku obce s otázkou, prečo je v zmluve uvedené vecné bremenom. Problémom nie je 
samotná zmluva, ale PZ Jarolím nesúhlasí s vecným bremenom.  
PZ Jarolím pozvalo na zasadnutie výboru p. starostu. Pri diskusii p. starosta navrhol, aby PZ Jarolím 
navrhlo znenie kúpno-predajnej zmluvy. Dali ju spracovať právnikovi, návrh zaslal p. starostovi, p. 
prednostovi 12.2.2018 s tým, že zmluva sa na prvýkrát nikdy nepodpíše, je potrebná vzájomná dohoda. 
Došlo k tomu, že na OZ zmluva bola zamietnutá. Nevie, či p. starosta informoval OZ, že sa 19.10.2017 
zúčastnil zasadnutia poľovníckeho združenia. Keď neuspeli, p. starosta navrhol spracovať znalecký 
posudok na strelnicu. Navštívili ho v marci 2018, dali znalecký posudok spracovať. 
Je to patová situácia, PZ nemá záujem stavať sa proti obci, ale vybudovať niečo. Ale za podmienok 
zmluvy, ako vecné bremeno, pokuty, poskytnutie areálu obci, zabezpečenie celodennej akcie tiež 
predstavuje výdavky, poľovnícke združenie zmluvu neprijalo. Kolektív informoval o troch podmienkach, 
podmienky boli štyri, vecné bremeno tam nebolo. 
 
p. starosta odpovedal, že o záložnom práve sa hovorilo stále. Spracovaný znalecký posudok bol neúplný, 
podľa zákona o majetku obcí musia byť v znaleckom posudku všetky nehnuteľnosti, ktoré sa majú 
predávať, nebol úplný, nakoľko tam neboli všetky parcely, je potrebné ho dopracovať. Nie je priorita riešiť 
kultúrne akcie na strelnici, priorita je narábanie s majetkom obce. 
 
p. Chorvát uviedol, že bol na stavebnom úrade, nie sú doklady o stavbe. Za odpratanie boli vyššie náklady 
ako hodnota stavby. Informoval sa u p. Kovačku, súdneho znalca, ako je možné vec riešiť. 
 
p. starosta dodal, že ak sa má odpredávať majetok na základe znaleckého posudku, musia byť v znaleckom 
posudku všetky nehnuteľnosti uvedené  a argumentom nemôže byť, že nie je zavedený list stavby. 
Povedal, že sa vtedy pýtal, či chcú kupovať len pozemok okolo stavby, pozemok pod stavbou ani stavba 
v znaleckom neboli uvedené. Musí to byť zrejmé pre poslancov obecného zastupiteľstva, o čom idú 
rokovať. 
 
p. Chorvát sa opýtal, akou cestou sa má PZ uberať, ak  chce majetok získať. 
 
p. starosta odpovedal, že musí byť dodržaný zákon o majetku obcí.  Majetok nemôže byť odpredaný bez 
uznesenia obecného zastupiteľstva, musia byť dodržané všetky zákonné podmienky. Dodal, že pred 
prvotným zasadnutím obecného zastupiteľstva dostali poslanci návrh na uznesenie, kde všetky body boli 
uvedené, čiže poslanci nemohli tvrdiť, že nevedeli o čom hlasovali. Pred zasadnutím dostali fyzicky do 
počítača materiály na rokovanie zastupiteľstva. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že došlo k zlej komunikácii. Na zasadnutí OZ dňa 19.6.2017 podal návrh, aby sa 
strelnica predala z dôvodu hodného osobitného zreteľa PZ Jarolím za 1 €, s tým že p. Chorvát prezentoval, 
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že recipročne pre obec urobia akciu, poskytnú priestory Strelnice. Tento zámer sa schválil. Potom dostal 
návrh zmluvy, ktorá bola dobrá.  Poľovnícke združenie dalo vypracovať ďalšiu, no obe strany 
nekomunikovali, došlo k nevyváženým pozíciám. Uviedol, že p. starosta povedal, že tam nie je predkupné 
právo. Toto predkupné právo v tom  návrhu PZ je, chýba tam to, k čomu sa PZ Jarolím zaviazalo. OZ sa 
nebavilo sa o záložnom práve ani o znaleckom posudku. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 19.6.2017 sa v diskusii o tomto bode 
prebrali všetky zabezpečovacie inštitúty.  Bolo uvedené, že predkupné právo slúži ako zabezpečovací 
prostriedok pre prípad, ak by PZ Jarolím predával svoj majetok, kedy by obec Sučany mala prednostné 
právo tento majetok kúpiť. Záložné právo ďalší typ zabezpečovacieho prostriedku, slúžiaceho pre prípad, 
ak by tretia osoba chcela predať majetok PZ Jarolím. Ide napríklad o prípad, ak by si PZ Jarolím vzalo 
úver alebo mu vznikla akákoľvek iná pohľadávka (napr. na náhradu škody), tak vtedy mu nebude možné 
vziať  tento založený majetok. Zmluvná pokuta slúži ako prostriedok na zriadenie záložného práva po 
právnej stránke. Oba zabezpečovacie inštitúty slúžia výlučne k tomu, aby predávaný majetok ostal iba vo 
vlastníctve PZ Jarolím a nemohol byť žiadnym spôsobom prevedený na tretiu osobu. Dôvodom je 
skutočnosť, že PZ Jarolím kupuje tento majetok za 1,- Eur. 
 
p. Chorvát požiadal, aby bol prehratý audiozáznam z uvedeného zasadnutia OZ. 
 
p. starosta povedal, že je potrebné pozerať dopredu. Opýtal sa, či je vôľa prítomných na odpredaj 
uvedeného majetku podľa znaleckého posudku. 
 
p. Chorvát odpovedal, že v prípade odpredaja za znalecký posudok nemôže obec očakávať od 
poľovníckeho združenia služby. 
 
p. starosta odpovedal, že je rozdiel znalecký posudok a trhová cena, žiadosť bola prerokovaná stavebnou 
komisiou.  
 
Ing. Bencová uviedla, že viazne komunikácia. OZ je postavené pred hotovú vec, či OZ bude predávať za 
cenu znaleckého posudku. Požiadala zástupcov PZ Jarolím, aby sa dostavili na zasadnutie stavebnej 
komisie, ktorá bude hľadať riešenie. 
 
Mgr. Belicová navrhla, aby PZ odkúpila areál strelnice za 1 € s tým, že obec bude mať predkupné 
a záložné právo, aby sa majetok nikomu inému následne nepredal.  
 
p. starosta dodal, že je záujem, aby majetok bol stále Poľovníckeho združenia, no keby k niečomu došlo, 
prvá je obec, ktorá má právo odkúpiť to v určitých sumách. Podstatná je myšlienka, aby majetok bol 
Poľovníckeho združenia alebo obce, nakoľko obec už má negatívnu skúsenosť s predajom majetku bez 
zabezpečenia, ktoré sa týkalo predaja areálu Plutvy. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že pokuty je možné znížiť, preto, lebo záložné právo slúži na zabezpečenie nejakej 
pohľadávky. Ak je záložné právo v prospech obce Sučany, jediné zabezpečenie je pokuta. Dodala, že 
zmluva je férová. Predkupné právo znamená len, že obec je prvá v poradí v prípade, ak PZ bude chcieť 
areál predať, ak strelnicu späť neodkúpi, nastúpi ďalší kupujúci v poradí.  
 
p. Chorvát uviedol, že zmluvy sú nevyvážené, Poľovnícke združenie je jednostranne zaťažené (napr. 
pokutami). Keby sa preinvestovalo 200 tis. €, vrátia strelnicu za 1 €. 
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p. starosta navrhol záležitosť prejednať spoločne na stavebnej a ekonomickej komisii za účasti právnikov.  
 
Ing. Bencová uviedla, že zasadne komisia s jedným bodom jednania.  
 
 
Odkúpenie pozemkov od p. Mikulovej, Paulínyovej 
 
p. starosta informoval, že sa jedná o parcelu pri Základnej škole, pri potoku na ul. Hrabinskej v cene 10 
€/m2. 
 
Ing. Bencová doplnila, že ponúkajú na odpredaj 3 pozemky na Hrabinách, komisia ich odkúpenie 
neodporúča za uvedenú cenu. Je možné rokovať o cene. 
 
p. starosta dodal, že obec kupovala pozemky pod cestou od energetiky v cene 0,89 €/m2 na základe 
znaleckého posudku. 
 
Ing. Bencová navrhla spracovať VZN alebo prijať uznesenie so stanovením ceny pozemku.  
 
 
Vysporiadanie pozemkov p. Horch a spol. 
 
p. starosta informoval o žiadosti p. Horch z októbra 2017 o vysporiadanie pozemkov, na čo reagoval 
Okresný úrad v Martine dožiadaním o poskytnutie údajov, no uvedené doklady sa v našom archíve 
nenachádzajú. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že uvedená problematika je riešená v rámci zákona vysporiadaní vzťahov a 
pozemkov pod cestami. Dve veci p. Horch namieta voči Obci Sučany, a to zbúranie domu a že obec 
je právnym nástupcom Miestneho národného výboru a z toho titulu má nárok na náhradu škody. Jedná 
sa o 40-ročnú záležitosť, premlčacia lehota je dávno uplynutá. Na Obec Sučany prešli len 
kompetencie, nie právna zodpovednosť. Nakoľko na týchto pozemkoch je cesta, vzniklo zákonné 
vecné bremeno v prospech Obce Sučany k týmto pozemkom, Obec je oprávnená užívať tieto 
pozemky a  spôsob vysporiadania je regulovaný v tomto zákone, zámena nebola schválená a ďalší 
postup môže prebiehať podľa tohto zákona.  
 
p. starosta povedal, že v obci Sučany sú niektoré ulice na pozemkoch vo vlastníctve súkromných 
osôb, možno 10-15 tis. m2. Toto sme zdedili od štátu, obec nie je právnym nástupcom MNV (bol 
štátny orgán, obec je samosprávny orgán), na obec prešli len niektoré kompetencie. Tieto veci mal 
riešiť štát v rámci reštitúcií. 
 
 
SPF  ponuka na cenu za pozemok Pri Váhu 
 
p. starosta povedal, že ak chceme pri Váhu umiestniť na bytovky, je potrebné premiestniť stĺp 
vysokého napätia tak, aby tam vznikla stavebná parcela. Druhý problém je pozemok. Kým nie sú 
vyriešené oba problémy, nedokážeme tam zrealizovať zámer.  Podstatné je uznesenie OZ. Keď bude 
spracovaný územný plán obce, bude toto charakterizované ako plocha pre verejno-prospešnú stavbu. 
Keď sa dokončí územný plán, je potrebné urobiť kroky, aby bol spustený proces, aby sa pozemok 
získal bezplatne. 
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Ing. Bencová uviedla, že stavebná komisia nesúhlasí s kúpou pozemku, je to neprimeraná cena. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie, ktorým neschválilo návrh Slovenského  

pozemkového fondu na odpredaj pozemku KNC 1708/19  o výmere 347 m2  za 11,57 za m2 t.j. v 

cene  4 014, - €: 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zriadenie vecného bremena  v prospech SSE-d, a.s., Žilina 
 
p. starosta informoval, že súčasťou je aj zmluva o zriadení vecného bremena a v zmysle zásad 
hospodárenia je rozhodnutie v danej veci v kompetencii OZ. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým schvaľuje zriadenie vecného bremena v prospech 
Stredoslovenskej distribučnej, a.s., IČO 36 442 151, spočívajúceho v práve uloženia elektrického 
vedenia a zriadenia ochranného pásma 1 m na každú stranu od vedenia na pozemok parc. KN E 1972, 
ostatné plochy o výmere 3882 m2 v rozsahu dielu č. 13 o výmere 8 m2 a dielu č. 14 o výmere 69 m2 
vymedzenom geometrickým plánom č. 26/2017 vypracovaným geodetom – Ing. Jozef Pažický dňa 
05.05.2017 za jednorazovú odplatu 141,68 €. Vlastníctvo nehnuteľnosti, ktorá bude zaťažená vecným 
bremenom je evidované Okresným úradom, katastrálnym odborom Martin na liste vlastníctva č. 3343 
pre katastrálne územie Sučany.  
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Správy z vykonaných kontrol 
 
Mgr. Žuchová informovala, že vypracovala Správu č. 5/2018 z kontroly ochrany majetku obce 
z hľadiska Zákona č. 311/2001 Z.z. Zákonníka práce v rozpočtovej organizácii ZŠ SNP v Sučanoch   
a Správu č. 6/2018 z kontroly plnenia rozpočtu príjmov a čerpania rozpočtu výdavkov v rozpočtovej 
organizácií ZŠ SNP v Sučanoch v roku 2017. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných 
kontrol:  
Správu č. 5/2018 z kontroly ochrany majetku obce z hľadiska Zákona č. 311/2001 Z.z. Zákonníka 
práce v rozpočtovej organizácií ZŠ SNP v Sučanoch, 
Správu č. 6/2018 z kontroly plnenia rozpočtu príjmov a čerpania rozpočtu výdavkov v rozpočtovej 
organizácii ZŠ SNP v Sučanoch v roku 2017: 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2018 
 
 
Mgr. Žuchová naniesla plán kontrol na II. polrok 2018: 
1. Kontrola spotrieb energií v budovách a zariadeniach v majetku obce v roku 2017 
2. Kontrola bežných výdavkov: položka 05.1.0 nakladanie s odpadmi v roku 2017 
3. Kontrola bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti 
4. Kontrola bežných príjmov: položka 212 003 nedaňové príjmy: z prenajatých budov, 
priestorov a objektov v roku 2017 
5. Kontrola dochádzky zamestnancov obecného úradu 
6. Kontrola dochádzky zamestnancov materskej školy 
 
Hlasovanie za schválenie plánu kontrol na II. polrok 2018: 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Stav čerpania finančných prostriedkov k 31. 3. 2018 
 
p. starosta informoval, že pripravený materiál bol prítomným zaslaný elektronicky. 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie Stav čerpania finančných 
prostriedkov k 31. 3. 2018: 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2018 
 
p. starosta informoval, že v návrhu zmeny rozpočtu je zahrnutý nákup kosačky, dotácia na nákup 
kompostérov a navýšenie rozpočtového opatrenia na projektovú dokumentáciu na investičné akcie. 
 
Mgr. Ďaďová sa opýtala, k čomu budeme potrebovať projektovú dokumentáciu. 
 
Ing. Bencová odpovedala, že sa jedná hlavne o školu. Keď vyjde výzva, do dvoch týždňov je potrebné 
poslať projekt. Jedná sa o navýšenie prostriedkov na spracovanie projektovej dokumentácie, ktorá by 
mohla byť predmetom žiadosti. 
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Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmeny rozpočtu 
v položkách nasledovne: 

Príjem: 
454-použitie fondu /zeleň/      + 3 200 € 
 
Výdaj: 
01.1.1.0 - 630 - Tovary a služby / prekládka stĺpu /  - 10 000 € 
05.1.0    - 630 - Tovary a služby / kompostéry /  - 15 000 € 
01.1.1.  - 716 - Projektová dokumentácia             + 30 000 € 
06.6.0  - 717 - Kanalizácia ul. Pri Váhu    - 15 000 € 
08.4.0 - 717 - Vstup do cintorína              + 10 000 € 
05.1.0 – 714 – Nákup kosačky /FO/      + 3 200 € 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Kapitálové výdavky 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Autoremedúru pôvodného 
uznesenia č. 152/2017 ods. IV.   
a/ zo znenia: 
použitie rezervného fondu vo výške 290 000,-€ na kapitálové výdavky v roku 2018 a to na:  
Príjem: 
454 – Použitie RF                                                                              +290 000,- € 
Výdaj: 
03.2.0 - 717 - Výstavba garáže DHZO                                             +20 000,- € 
09.1.2 - 717 - Rekonštrukcia biol. laboratórií ZŠ                         +23 000,- € 
05.1.0 - 714 - Nákup kosačky                                                         +4 000,- € 
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                             +77 000,- € 
04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                                          +66 000,- € 
04.5.1 – 717 – Vybudovanie cyklocestičky                                        +20 000,- € 
06.6.0 – 717 – Vybudovanie kanalizácie ul. Pri Váhu                       +20 000,- € 
06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia obytných kontajnerov                         +10 000,- € 
08.4.0 – 717 – Rekonštrukcia vstup cintorín                                      +50 000,- € 
 
b/ na nové znenie: 
použitie rezervného fondu vo výške 290 000,-€ na kapitálové výdavky v roku 2018 a to na:  
Príjem: 
454 – Použitie RF                                                                    +290 000,- € 
Výdaj: 
03.2.0 - 717 - Výstavba garáže DHZO                                              +20 000,- € 
08.1.0.- 717 – Výstavba šatní        +23 000,- € 
05.1.0 - 714 - Nákup kosačky                                                          +4 000,- € 
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                              +77 000,- € 



 

________________________________________________________________________________ 
Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 19.06.2018 

   
  

04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                                           +66 000,- € 
04.5.1 – 717 – Vybudovanie cyklocestičky                                         +20 000,- € 
06.6.0 – 717 – Vybudovanie kanalizácie ul. Pri Váhu                        +20 000,- € 
06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia obytných kontajnerov                          +10 000,- € 
08.4.0 – 717 – Rekonštrukcia vstup cintorín                                      +50 000,- € 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 2/2015 o podmienkach a spôsobe 
realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately finančného 
charakteru 
 
p. starosta informoval, že materiál bol zverejnený na úradnej tabuli a web-stránke obce 15 dní pred 
zasadnutím obecného zastupiteľstva. Od 1.4.2018 sa menil zákon o sociálno-právnej ochrane detí 
a kuratele, ktorý bol premietnutý do predloženého návrhu dodatku k VZN. 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že materiál bol prerokovaný sociálnou komisiou a doporučuje ho schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo dodatok č. 1 k VZN obce 
Sučany č. 2/2015 o podmienkach a spôsobe realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a 
sociálnej kurately finančného charakteru: 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Komunitný plán obce Sučany na roky 2018-2022 
 
Mgr. Kováč uviedol, že materiál bol prerokovaný sociálnou komisiou, ktorá doporučuje jeho 
schválenie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komunitný plán obce 
Sučany na roky 2018-2022: 
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Makovník, Ing.   
Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 



 

________________________________________________________________________________ 
Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 19.06.2018 

   
  

Priestor pre verejnosť 
 
Vzhľadom k tomu, že bol vyčlenený priestor pre verejnosť, p. starosta udelil slovo prítomným 
občanom. 
 
p. Martin Matula uviedol, že sa nič nerobí so vstupom na cintorín a pamätníkom. 
 
p. starosta odpovedal, že je vypracovaný projekt na celý vstup na cintorín. V rámci cezhraničnej 
spolupráce s obcou Jasenná, kde okrem mäkkých aktivít, ako je kalendár, návšteva občanov obcí,  je 
aj akcia investičného charakteru - pomník padlým s rozpočtom cca 12 tis. €. Projektant urobil projekt 
na celý vstup aj pamätník (pamätník 12 tis. €, vstup 60 tis. €). Do verejného obstarávania cez 
Evoservis sa nik neprihlásil a my musíme verejné obstarávanie teda opakovať.  
 
Marián Dianovský, člen výboru FO Tatran Sučany uviedol, že futbalový oddiel zorganizoval 5 brigád 
s 8-10 ľuďmi, vykonávali práce počas sobôt.  Zveľadil sa areál futbalového oddielu a multifunkčného 
ihriska, svojpomocne robia údržbu trávnika, zabezpečili traktor s vlečkou. Rekultivuje sa futbalový 
štadión, tribúna. Multifunkčné ihrisko je v dezolátnom stave, robí sa granulácia, mala by sa robiť 
výmena sietí. 
Čo sa týka rozvoja, robí sa Memoriál Silva Huja pre 80 detí, vytvorili sa 2 žiacke družstvá.  
Poďakoval za schválenie nákupu kosačky, nakoľko futbalový oddiel sa stará o 3 ha trávnatej plochy, 
staré, nové a multifunkčné ihrisko. 
 
Ing. Bencová dodala, že bola pozrieť, ihrisko je čisté, pekné, na tréningu bolo veľa detí. Opýtala sa, 
kto odpílil stĺpiky pôvodného oplotenia, trčí železo, hrozí úraz. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že na štadióne je upravené prostredie, ihrisko plní účel, na ktorý bolo postavené. 
 
Po prestávke zo zasadnutia odišiel Ing. Belica. 
 
 
Určenie volebného obvodu, počet poslancov Obecného zastupiteľstva, rozsah 
úväzku a výkonu funkcie starostu obce Sučany  
 
p. starosta prečítal návrh uznesenia obecného zastupiteľstva: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo   
určenie volebného obvodu, počet poslancov obecného zastupiteľstva v obci Sučany, rozsah výkonu 
funkcie starostu obce Sučany. 

II. určuje 

a) v súlade s ust. § 9 ods. 2 zákona č. 346/1990 Z.z. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v 
znení neskorších predpisov pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2018 v obci Sučany 
jeden volebný obvod 

b) v súlade s ust. § 11 ods. 3 písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov počet poslancov obecného zastupiteľstva v Sučanoch na volebné 
obdobie 2018-2022, a to v počte 11 poslancov 
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c) v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov na volebné obdobie 2018 - 2022 rozsah výkonu funkcie 
starostu obce Sučany takto : plný úväzok 

 
Ing. Bencová navrhla, aby bol počet poslancov v nasledujúcom volebnom období 9 s tým, že obecné 
zastupiteľstvo môže častejšie zasadať. 
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Bencovej – počet poslancov v nasledujúcom volebnom období, 9 
poslancov: 
Za: 3 (Ing. Jamriška, Mgr. Kováč, Ing. Bencová) 
Proti: 3 (p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník) 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie o pôvodnom návrhu uznesenia - v súlade s ust. § 11 ods. 3 písm. e) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov počet poslancov obecného zastupiteľstva v 
Sučanoch na volebné obdobie 2018-2022, a to v počte 11 poslancov: 
Za: 3 (p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník) 
Proti: 3 (Ing. Jamriška, Mgr. Kováč, Ing. Bencová) 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za  schválenie uznesenia: 
- v súlade s ust. § 9 ods. 2 zákona č. 346/1990 Z.z. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení 
neskorších predpisov pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2018 v obci Sučany jeden 
volebný obvod, 
- v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov na volebné obdobie 2018 - 2022 rozsah výkonu funkcie starostu obce 
Sučany takto : plný úväzok. 
Za: 6 (p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč, Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta skonštatoval, že nakoľko nebol schválený počet poslancov pre nasledujúce volebné 
obdobie, bude potrebné zvolať k tomuto bodu mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva 
v zákonnej lehote. 
 
 
Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (komunitné 
centrum, prístavba garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne, obytné 
kontajnery, verejné osvetlenie, elektromobil, ai.) 
 
Komunitné centrum 
p. starosta informoval, že stavebné práce prebiehajú, stavebný dozor je zabezpečený. 
 
Prístavba garáže hasičskej zbrojnice 
p. starosta skonštatoval, že je podpísaná zmluva s Ministerstvom vnútra SR. 
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Kontajnerové šatne 
p. starosta povedal, že je uzavretá zmluva s ministerstvom, prebehlo verejné obstarávanie cez 
Evoservis, vyhrala firma BTI Bytča.  
 
Obytné kontajnery 
p. starosta povedal, že prebiehajú práce na obytných kontajneroch, je potrebné aby boli dodržané 
zákony, umiestnenie kontajnerov. 
 
Verejné osvetlenie 
p. starosta povedal, že prebieha verejné obstarávanie na verejné osvetlenie pre Hrabiny, Priemyselnú 
zónu.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Belica.  
 
Ing. Bencová uviedla, že zo stavebnej komisie vzišla požiadavka, že je potrebné dbať na kontrolu, čo 
majú v zápise v obchodnom registre firmy, ktoré vyhrajú verejné obstarávanie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie 
o projektoch a zrealizovaných investičných zámeroch obce Sučany (Komunitné centrum, prístavba 
garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne,  obytné kontajnery, verejné osvetlenie, elektromobil ai.): 
Za: 6 (p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč, Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 1 (JUDr. Belica) 
 
 
Predĺženie zmlúv nájomných bytov na ul. Tehelnej č. 5, 7, 9, 11 a Pri Váhu č. 7 
 
Mgr. Kováč uviedol, že komisia súhlasí s predĺžením nájmu jednotlivým nájomcom, výška nájmu sa 
bude prehodnocovať.  

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomných 
zmlúv na jednoizbové nájomné byty na ul. Tehelná 5,7,9,11 na obdobie do 30. 09. 2019  pre 
nasledovných nájomníkov: 
1. Rastislav Chabada,  ul. Tehelná 5  
2. Emil Facuna,  ul. Tehelná 7 
3. Michaela Hlaďová /Miháliková/, ul. Tehelná 7 
4. Renáta Farkašová, ul. Tehelná 9: 
 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
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Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu nájomcu  
jednoizbového nájomného bytu na ul. Tehelná 11, zo súčasného nájomcu Magdalény Václavíkovej 
/manželky/ na Tibora Václavíka /manžela/ a  predĺženie nájomnej zmluvy na jednoizbový byt 
Tiborovi Václavíkovi, ul. Tehelná 11 /byt č.1/ na dobu 10 rokov , t. j. do 30. 09. 2028  zo zdravotných 
dôvodov v zmysle VZN č. 3/2014 čl. 5 bod 6, nakoľko menovaný je vlastníkom preukazu ŤZP: 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecne zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomných 
zmlúv na trojizbové nájomné byty na ul. Tehelná 5,7,9,11 na obdobie do 31. 08. 2021 pre 
nasledovných nájomníkov: 
Katarína Slaná, Erika Pavlišová, Ján Džugan, Ján Skrisa, Emília Kozáková, Ivana Zacharová,  
Miroslav Varga, Karol Molnár, Alžbeta Šalagová, Peter Brveník, Anna Slováková, Viera 
Schneiderová, Ivan Majtáň, Vladimír Mihálik, Adriana Tácelová, Július Sajdák, Alena Chvojková, 
Peter Potoč, Lenka Lipničanová, Andrea Ondrušková, Silvester Ondák, Renáta Skokňová, Alena 
Ondrejkovičová, Marta Salvová: 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomných 
zmlúv na prenájom rodinného domu s dvoma bytovými jednotkami na ul. Pri Váhu 477/7 na dobu 1 
roka  do 30. 06. 2019  pre nájomníkov: 

1. Dagmar Puškovú 
2. Marcelu Končekovú 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
Poskytnutie dotácií z rozpočtu obce 
 
p. starosta informoval, že sa jedná o nasledovné žiadosti: 
- Rímsko-katolícka cirkev, farnosť Sučany žiada o zakúpenie tričiek pre deti z detského tábora 
s logom obce. Tričká budú mať deti ako spomienku. 
- Občianske združenie Sučianka žiada o dotáciu na zabezpečenie mužských krojov. 
 
Ekonomická komisia pred zasadnutím obecného zastupiteľstva nezasadala z dôvodu 
práceneschopnosti predsedu.  
 
Rozprava: Ing. Bencová 
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Ing. Bencová uviedla, že súhlasí so zakúpením tričiek pre deti, ktoré budú mať ako spomienku.  
 
p. Martin Matula povedal, že Sučianka každý týždeň niekde účinkuje, je potrebné aby aj dobre 
vyzerala. Je však v situácii, keď je v koncoch s financiami. Minulý rok sa zabezpečili ženské kroje, 
tento rok by potrebovali aj kroje pre mužov. Za 800 € sú vesty a kúpená látka na nohavice. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie dotácií 
z rozpočtu obce Sučany pre  spoločenské a cirkevné organizácie:  
a/ Sučianka, o.z. vo výške 700 € na nákup krojov a doplnkov pre členov súboru 
b/ Rímskokatolícka cirkev farnosť Sučany,  IČO 31939066 vo výške 200 € na zakúpenie tričiek pre 
deti, ktoré sa zúčastnia letného tábora v mesiaci august 2018: 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie  za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
a/ Autoremedúru Uznesenia č. 58/2018 v časti II. Schvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 
Sučany nasledovným CVČ: ZŠ a MŠ A. Bernoláka Martin 490,- €,  
b/ na nové znenie :        Schvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Sučany CVČ Katolícka ZŠ 
a MŠ A. Bernoláka Martin  vo výške  490,- €: 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
Informácia o kultúrnych akciách (Hodžove dni, Jedenástky) 
 
Mgr. Ďaďová informovala o programe Dní Milana Hodžu 2018. V piatok 22. 6. 2018 sa uskutoční 
výstup na Kriváň. V sobotu sa uskutoční Seniorparáda, vystúpia Hanuliakovci a Dúbravček, 
uskutoční sa pietny akt na Národnom cintoríne a v Sučanoch. Na námestí sa uskutoční slávnostné 
uvedenie monografie obce do života, vystúpi Zuzana Smatanová a Očkoband. V nedeľu sa uskutočnia 
slávnostné Služby Božie. 
V sobotu 30. 6. 2018 sa uskutočnia futbalové jedenástky v spolupráci s futbalovým oddielom. 
 
p. starosta povedal, že obecný úrad prevezme záštitu, administratívu, no technické zabezpečenie by 
malo byť na futbalovom oddiele.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že 29.8.2018 sa uskutoční Beh v srdci SNP a pietny akt, bude 50. výročie 
vpádu vojsk v auguste, výročie úmrtia sl. Ulickej, položenie venca k pamätníku.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu 
o pripravovaných kultúrnych akciách.  
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Monografia obce Sučany 
 
p. starosta informoval, že včera volal do tlačiarne P+M Turany asi 20 minút po tom, ako zišla zo 
stroja, USB kľúče k monografii sa napaľujú na obecnom úrade, ale ide to pomaly, tak sa dohodli, že 
napaľovanie USB vykoná tiež tlačiareň. Nejaké výtlačky budú k dispozícii v sobotu na predaj, na 
uvedení monografie do života budú prítomní aj autori a zástupcovia Mesta Fulnek. Kultúrna komisia 
navrhla predajnú cenu 5 € pre jednu domácnosť, každá ďalšia do domácnosti bude stáť 20 €. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že je za predaj, 5 € je len symbolická cena, je za tým kus roboty.  
 
JUDr. Belica súhlasil s predajnou cenou 5 €, vyjadril úctu aj voči tým, ktorí monografiu vytvárali.  
 
Ing. Bencová uviedla, že je to materiál do budúcna aj pre naše deti. Má to hlbší význam, možno príde 
čas, keď bude niekto hľadať informácie, nájde práve v tomto diele.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo stanovenie predajnej ceny  
Monografie obce Sučany v množstve jeden kus pre jednu domácnosť v Sučanoch v čiastke 5 €/ks 
a ceny na jej voľný predaj v čiastke 20 €/ks: 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
Správy o činnosti komisií 
 
Mgr. Ďaďová informovala o kultúrnych akciách obce: Stavanie mája, Športový deň obce, Deň 
otvorených dverí v priemyselnom parku, Deň matiek, 150. výročie založenia pošty v Sučanoch, Deň 
detí. Ďalej sa komisia zaoberala názvami ulíc novej IBV Hrabiny, prípravou 50. výročia vpádu vojsk 
na naše územie. Komisia tiež riešila žiadosť p. Františka Galisa o uvoľnenie z funkcie člena komisie.  
 
Ing. Bencová informovala o činnosti stavebnej komisie, ktorá rieši zámer rozšírenia výstavby IBV 
Hrabiny. Jedná sa o novú zástavbu v časti, kde bolo pôvodne plánované detské ihrisko. Komisia 
nesúhlasí s uvedeným zámerom. Problémom sú chýbajúce stavebné pozemky v obci, no nie za cenu 
toho, že tam nie je vyžitie (chýbajú športoviská, kultúra, obchody). 
 
p. starosta dodal, že sa jedná o 90 stavebných pozemkov, rátali s kanalizáciou, vodovodom, cestou. 
Problémom je, že kapacitne nepostačuje existujúca prečerpávačka a priemer kanalizačného potrubia, 
pričom tieto náklady, okrem vnútorných rozvodov v IBV, musí riešiť investor. Investor chce rozšíriť 
existujúcich 90 pozemkov o ďalších cca 20-30 s tým, že súčasťou investície by bol aj objekt vhodný 
na služby /napr. predaj potravín/. 
 
Ing. Bencová informovala o žiadosti JMS, Kollárova 59, Martin o súhlas k zriadeniu samoobslužnej 
autoumyvárne vedľa čerpacej stanice. 
Stavebná komisia požiadala o vizualizáciu, ako by stavba vyzerala, vzhľadom k tomu, že sa jedná 
o zastavané územie obce.  
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p. starosta informoval, že ho oslovili zástupcovia turčianskych hádzanárov, ktorí si vyhliadli v Turci 
3 lokality – Kláštor p. Znievom, Košťany n. Turcom a Sučany na výstavbu menších krytých 
štadiónov. Majú záujem odkúpiť pozemky medzi ihriskom a hlavnou cestou, kde chcú zrealizovať 
športovisko. Je to priestor, ktorý je potrebné oživiť.  
 
Ing. Bencová uviedla, že je potrebné komunikovať. Jedným problémom je napojenie z hlavnej cesty, 
dopravne by to neprešlo. Urbanisticky by to malo byť napojené z ul. Komenského, nie z hlavnej cesty.  
P. starosta povedal, že toto je len zámer, seriózne o ňom sa bude rokovať v budúcom roku, kedy budú 
bližšie známe podmienky. 
 
Mgr. Žuchová uviedla, že v materskej škole sa nachádzajú 3 väčšie prvky preliezok nevhodné pre 
malé deti. Detské ihrisko je potrebné demontovať, no nie je možný jeho presun vzhľadom 
k technickému stavu, neostane tam nič. 
 
p. starosta povedal, že toto sa môže poriešiť kombináciou investícií a bežných prostriedkov. 
 
Ing. Bencová uviedla, že je potrebné, aby pracovníci zberného dvora boli dôslednejší, ráznejší. 
Dodala, že v Bellovom parku vyschli tuje, lebo boli vysadené pod lipou. Podobná situácia je pri Dome 
smútku, no je nezmysel, aby sa sčasti opadané tuje menili. 
 
Mgr. Kováč informoval o činnosti sociálnej komisie. Dňa 24.5.2018 sa za prítomnosti MUDr. 
Trnovskej riešila rodinná situácia Kľučínovcov, mal. Chmúrna. Zasadala prípadová komisia kvôli 
rodine Kľučínovcov za účasti ÚPSVaR Martin. Riešili sa sociálne dávky, bola vyhodnotená súťaž 
„Sučany očami detí“, v nedeľu 24.6.2018 odchádzajú deti do detského tábora cez nadáciu Markíza. 
 
Mgr. Ďaďová naniesla návrh na odvolanie Františka Galisa z funkcie člena kultúrnej komisie, 
nakoľko p. Galis predniesol žiadosť o uvoľnenie z tejto funkcie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo odvoláva Františka Galisa  z funkcie 
člena komisie kultúry a športu  na základe návrhu predsedu komisie: 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
Rôzne 
 
Návrh na udelenie ceny Obce Sučany 
Mgr. Ďaďová naniesla návrh kultúrnej komisie udeliť cenu Obce Sučany Václavovi Dvoráčekovi, „in 
memoriam“ za rozvoj športu v obci 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo návrh na udelenie Ceny 
obce Sučany p. Václavovi Dvoračekovi in memoriam za rozvoj športu– turistiky s udelením 
vecného daru v hodnote do 200 eur, dar bude odovzdaný rodine p. Dvoráčka: 
Za: 7 (JUDr. Belica, p. Adamovský, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. Kováč,  
Ing. Bencová) 
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Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
Mgr. Kováč sa opýtal, kedy sa doriešia svetelné body, t.j. aby v noci každý tretí svetelný bod nesvietil. 
Ďalej sa opýtal na verejné WC, ktoré je v prevádzke len počas kultúrnych akcií. Bolo by vhodné, aby 
boli v prevádzke minimálne aj počas víkendov. 
 
Interpelácie 
 
Do interpelácií poslancov sa nikto neprihlásil. 
 
Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil. 
                                          

 

    

....................................                    

                                                  Viera Jašeková   

                                                     zapisovateľka                                  

 

    .....................................            ........................................ 

                                                  Ing. Ján Jamriška                    Jaroslav Makovník 

                overovateľ    overovateľ 

 

                                .....................................  ........................................  

     Mgr. Vladimír Olbert        Ing. Vladimír Plžik 

      prednosta obecného úradu   starosta obce 
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Prezenčná listina  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 19.06.2018 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Ing. Vladimír Plžik  -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu (ospravedlnený) 
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. Mgr. Veronika Ďaďová 
2. Martin Rybár (ospravedlnený) 
3. Ing. Eva Bencová 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. (ospravedlnená) 
6. Mgr. Róbert Kováč 
7. Jaroslav Makovník 
8. Ján Adamovský  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. (ospravedlnený) 
10. Ing. Ján Jamriška 
11. Ing. Peter Belica  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 
2. Mgr. Eva Belicová  -   právna zástupkyňa obce 
 

 


